
Møde nr.32-22 

 

Kokkedal Skole 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

d. 21. april 17.30 – 21.00 

Mødeleder: Anne 

 

 

 Kommentarer til referat  

Godkendt 

 

 Kommentarer til dagsorden 

Godkendt 

 

 Nyt fra elevrådet 

Jens fortæller om elevrådets/udskolingens deltagelse i den kommunale demokrati-

camp. Dagen bestod af forskellige oplæg, workshop og debat med lokalpolitikerne. Alt i 

alt en god dag. 

Elevrådet tjente ca. 2700 kr. til Ukraine gennem kagesalg på skolen en dag. 

 

 Evaluering af årsmøde 

Godt møde med positiv stemning, og de mange små indlæg fungerede godt. Også godt 

oplæg/årsberetning fra skolebestyrelsen. God idé med bespisning. 

 

 Valget – opfølgning og status 

To kandidater har indsendt et valgskriv. Anne ringer til den tredje kandidat. 

Forældrerepræsentanterne forsøger at finde suppleanter. 

 

 Diverse informationsfoldere 

-  Opstartsfolder 0.-1. kl.(se bilag) – blev trykt sidste år. Vi skal se hvor mange, vi har 

tilbage. Thomas og Helle redigerer den og har den med til næste møde 17. maj. 

-  Plan for forældremøder (se bilag). Helle finder den nyeste version og sender den ud 

sammen med referatet  

- Kokkedal Skole fra A-Å. Thomas og Helle redigerer den inden næste møde. 

 Nyt fra formand og skoleleder. 

Anne fortæller om sin(positive)oplevelse af at sidde i ansættelsesudvalget. Der arbejdes 



hen imod at vi i slutningen af maj ved, hvem den nye skoleleder bliver. 

 

Vi er godt i gang med fagfordelingen, som i år foregår på en ny måde. Således bruger 

vi i år Docendo(skema-systemet), hvor læreren selv i teamet kan sidde og ”pusle” med 

fagbrikkerne og samtidig have et overblik over timepuljerne. 

 

Der afholdes gallafest for 9.klasserne d. 19. maj.  

 

Vi søger i år om at nedsætte skoledagen for 0.-3. årg. til 5 t. om dagen. De resterende 

timer tildeles årgangens lærere som holdtimer. Vi fremlægger forslaget på næste 

skolebestyrelsesmøde. Der skal være tid til fortsat debat om skoledagens længde på 

næste møde. 

Vi skal også have evalueret brug af holdtimerne fra i år. 

 

Alle klasse fra 0.-7. årg., på nær en klasse, har forældre på til undervisning af 

klasserne d. 29/4. Nogle klasser er suppleret med pæd./vikarer. 

 

Kirsten holder afskedsreception d. 9. juni kl. 14.30. 

 

 Nyt fra Børne-skole-udvalget 

Fremtidens folkeskole var på som orienteringspunkt – bl.a. i forbindelse med byggeriet 

her på skolen. 

Modtagelse af ukrainske flygtninge var også på dagsordenen. Indtil videre følger vi på 

skolerne den vanlige procedure, hvor eleven tilknyttes og modtager undervisning i sin 

stamklasse. Dette suppleres med ca. 1 times DSA om dagen. 

 

 Efterretningssager   

Budget 2022 – godkendt. 

 

 

 

 

 


